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ACTA SESSIÓ ORDINÀRIA 3/2025
CONSELL DEL POBLE DE COLLBATÓ

ORDRE DEL DIA

1. Aprovació actes sessions anteriors.
2. Aprovació dictamen Consell del Poble sobre el procés participatiu model recollida

residus.
3. Proposta creació Taula Social de Collbató (TASC)
4. Proposta millora de l’equipament esportiu: piscina municipal.
5. Proposta moció millora transport públic.
6. Precs i preguntes.

DOCUMENTACIÓ 

- Actes sessions anteriors.

- Presentació diapositives procés participatiu model recollida residus.

- Documentació relativa a la Taula Social de Collbató:

o Esborrany normativa funcionament intern TASC.

ASSISTEIXEN

David  Abizanda  González,  Alexandre  Samaranch  Jover,  Concepció  Alsina  Solé,  Sergi
Palacios  Pérez,  Helena  Fresquet  Robles,  Laura  Guerrero  Rodríguez,  Helena  Fresquet
Robles i Montserrat Pérez Rigol, com a vocals. Gemma Rodríguez Quiñonero, Pau Calsina
García i Jesús Sanz Tejada com a presidenta, vicepresident i secretari.

El Sr. David Corchado i el Sr. Josep Anton Serra Solà s’incorporen un cop iniciada la sessió.

DESENVOLUPAMENT SESSIÓ

Es constitueix la sessió a les 18.05h, en primera convocatòria. 

1. Aprovació actes sessions anteriors.

Es  sotmeten  a  votació  les  actes.  Hi  ha  diverses  preguntes  sobre  les  actes,  i  alguns  i
algunes membres mostren preocupació perquè les seves opinions es vegin reflectides i es
puguin identificar a les actes. No s’arriba a cap acord en aquest apartat.

S’aproven les actes per unanimitat.

2. Aprovació dictamen Consell del Poble sobre el procés participatiu model recollida
residus.
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Es debat sobre les dades exposades al document de presentació del model de recollida de
residus i es pregunta el perquè dels diferents models estudiats. La Sra. Guerrero afirma que
les alternatives al porta a porta no eren viables. La Sra. Rodríguez explica que com a equip
de govern a estudiar alternatives. La Sra. Guerrero afirma que la presentació és incompleta
i que no permet valorar. El Sr. Samaranch afirma que hi ha dades que no quadren i els
exposa.

Es decideix tornar a demanar correcció o aclariment de les dades. 

Queda sobre la taula pendent de les noves dades.

3. Proposta creació Taula Social de Collbató (TASC)

La Sra. Pérez explica que la seva motivació al Consell del Poble era per un tema solidari.i
que per tant li agradaria tirar endavant la TASC. Pregunta si la resta de membres creuen
que es correcte o no. Es parla de quin és l’origen de l’esborrany de reglament. La Sra.
Guerrero afirma que es va aprovar fa 10 anys al Ple i la Sra. Rodríguez afirma que s’ha
comprovat  amb  el  servei  de  Secretaria  de  l’Ajuntament  i  no  consta  cap  expedient
d’aprovació del document, pel que és un esborrany. El Sr. Serra proposa que si la taula és
solidària, ja hi ha entitats solidaries, que s’haurien de reunir entre elles. La Sra. Rodríguez
proposa que per no doblar el Consell, les i els membres poden crear una comissió. 

S’acorda estudiar la creació de comissió de treball, pel que el punt es queda sobre la taula.

4. Proposta millora de l’equipament esportiu: piscina municipal.

La Sra. Pérez exposa la seva visió de la piscina municipal, referint-se a la degradació dels
darrers  anys,  segons  la  seva  experiència.  La  Sra.  Rodríguez  exposa  les  diferents
circumstàncies que han provocat  diverses situacions els darrers anys i  les millores que
s’han fet. 
La Sra. Perez exposa diferents situacions d’incivisme que ha viscut a la piscina. Es produeix
un debat sobre el preu de les entrades: algunes membres opinen que s’han d’incrementar
els preus per desincentivar als usuaris de un dia, i altres és queixen de que ja són prou
elevats.  També es  debat  sobre  la  zona  pícnic,  amb opinions  favorables  a  ampliar-la,  i
opinions favorables a treure-la  de la  piscina o d’eliminar-la.  També s’exposa una opinió
favorable a posar taules repartides per la piscina. El debat es desvia i es parla de l’skate
park  i  de  la  pista  coberta.  El  Sr.  Calsina  informa que  s’està  valorant  la  possibilitat  de
convertir l’skate park en un pump truck o ampliar la zona infantil, que és l’ús principal que se
li està donant ara mateix.
La Sra. Fresquet afirma que un pump truck és un espai polivalent que pot ser utilitzat tant
per joves com per infants.
Es  torna  al  debat  de  la  piscina,  sobre  el  carril  de  la  piscina  amb  opinions  diverses  i
contràries. 
Es  fan diverses  propostes,  com canviar  la  depuradora a  cloració  salina,  o  modificar  la
instal·lació per poder escalfar l’aigua i que es faci servir més temps, les quals el secretari
del Consell, com a tècnic d’esports, informa de que s’han descartat tècnicament. 
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La Sra. Rodríguez informa de les millores que s’han fet en la instal·lació els darrers anys i
demana als i les membres del Consell que si tenen propostes de millora les facin arribar al
Consell.

No es prenen acords en aquest punt de l’ordre del dia.

5. Proposta moció millora transport públic.

La Sra. Guerrero defensa la seva proposta de millora del servei. Afirma que hi ha molta gent
que va caminant per La Fumada, mentre plou i que no entén que no hi hagi alternativa
sostenible. El Sr. Calsina diu que tenen raó. La Sra. Fresquet afegeix que l’autobús de la
UAB només hi ha un a les 7 i un altre a les 14h. El Sr. Calsina afirma que aquesta greu
situació afecta a tots els municipis veïns, del Baix Nord i de l’Anoia Sud, i que entre ells
estan en contacte per millorar el sistema de transport públic entre Martorell i Igualada i el
problema  de  que  l’actual  adjudicatària  de  la  línia  prefereix  pagar  multes  a  complir  el
contracte. El Sr.Corchado afirma que es el mateix contracte des de fa molts anys. El Sr.
Calsina afegeix que recolliran signatures i  denuncies per fer força davant la Generalitat
perquè millori la situació, i allargui la línia Terrassa-Olesa fins a Collbató. La Sra. Fresquet
afirma que a Igualada hi ha un grup de persones joves que estan movent un grup de queixa
contra l’adjudicatària del servei. El Sr. Calsina afirma que estan en contacte amb el grup
dels municipis afectats i que estan convidats per la propera reunió que realitzin. 

No es prenen acords en aquest punt de l’ordre del dia.

6. Precs i preguntes.

Es  planteja  el  debat  de  què  fer  amb  les  propostes  que  s’han  realitzat  a  través  de  la
plataforma  Participa  311  i  que  no  han  entrat  al  debat.  S’acorda  obrir  nou  mòdul  per
presentar propostes, i reaprofitar-les per la següent. 

Es  torna a parlar  de la  TASC.  La Sra.  Guerrero afirma que no veu que la  manera de
vehicular-ho sigui la comissió, que ella preferiria una taula. La Sra. Alsina afirma que creu
que l’objectiu és coordinar entitats de l’àmbit de cooperació i solidaritat. La Sra. Rodríguez
afirma que ja existeix comunicació ajuntament i entitats.

El Sr. Abizanda manifesta problemes per accedir a la plataforma Participa311. 

El Sr. Samaranch es compromet a enviar per escrit els errors detectats en la presentació
del model de gestió de residus. 

S’acorda celebrar la següent sessió ordinària el 17 de juny.

No hi ha més precs ni preguntes.

S’aixeca la sessió quan són les 20 h.
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